
 
 

 

Aan het College van B&W 

Postbus 12345 

5200 GZ  ’s-Hertogenbosch 

 

 

 

betreft:  

vragen ex art. 39 RvO  

over het besluit van het College  

de Kunstuitleen per 1-1-2014 te beëindigen 

 

 

 

Geacht College 

 

Op 8 juni 2013 ontvingen de leden van de Commissie Maatschappelijke Ontwikkelingen het 

persbericht ‘afbouw en opheffing Kunstuitleen Stedelijk Museum ’s-Hertogenbosch’.  

In dit persbericht deelt het College mee besloten te hebben de kunstuitleen af te bouwen en 

per 1 januari 2014 op te heffen. 

Dit persbericht is voor de fractie van D66 aanleiding de volgende vragen te stellen: 

 

 

1. Wanneer zijn de abonnees van de Kunstuitleen geïnformeerd over het voorgenomen 

besluit  van het College?  

 

2. Is voldoende onderzocht of overname, met name door de bibliotheek, mogelijk is? 

 Zo ja, wat zijn de kosten van overname door de bibliotheek? 

 Zo nee, waarom is dat niet onderzocht? 

 

3. Wat levert het beëindigen van de Kunstuitleen het museum aan besparingen op? 

 

4. Is het beëindigen van de Kunstuitleen een bevoegdheid van het College? 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Annemarie Hoog Antink, 

Raadslid D66 
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Fractie D66 
Mw. J.M.M. Hoog Antink 
Raadhuisstraat 79 
5241 BK Rosmalen 
 
 

 

 
Uw brief van : 11 juni 2013 Ref. : mw. J. van Wijnen 
Uw kenmerk :  Tel. : (073) 615 97 97 
Ons kenmerk :  Fax :  
Datum : 25 juni 2013  E-mail : j.vanwijnen@s-

hertogenbosch.nl    
Onderwerp : Uw vragen ex. art. 39 RvO inzake: Opheffing Kunstuitleen. 
 
 
 
Geachte mevrouw Hoog Antink, 
 
In uw brief van 11 juni 2013 stelt u raadsvragen ex artikel 39 Reglement van Orde over Opheffing 
Kunstuitleen. 
 
Op deze vragen kunnen wij u het volgende antwoorden: 
 
 
 
Vraag 1: Wanneer zijn de abonnees van de Kunstuitleen geïnformeerd over het 

voorgenomen besluit van het College? 
Antwoord: De abonnees van de Kunstuitleen zijn per brief geïnformeerd over de opheffing. 

Deze brief hebben de abonnees op 8 juni ontvangen. Daarvoor is gekozen 
omdat het SM's het niet opportuun vond dat de abonnees door de pers over de 
opheffing werden geïnformeerd. 

Vraag 2: Is voldoende onderzocht of overname, met name door de bibliotheek, mogelijk 
is? Zo ja, wat zijn de kosten van overname door de bibliotheek? 
Zo nee, waarom is dat niet onderzocht? 

Antwoord: Ja, er is voldoende onderzocht of overname door de bibliotheek tot de 
mogelijkheden behoorde. Dit is gebeurd op basis van de ontwikkelingen van de 
kunstuitleen van de laatste drie jaar en de noodzakelijke investeringen ten 
aanzien van de collectie en ICT. De bibliotheek heeft geconstateerd dat het 
financiële risico te groot is, mede gezien de gestage afname van het aantal 
abonnees, de landelijke ontwikkelingen en het feit dat ook het budget van de 
bibliotheek onder druk staat. Ook met de Weener Groep is gesproken over een 
overname. De Weener Groep achtte het financiële risico te groot. 

Vraag 3: Wat levert het beëindigen van de Kunstuitleen het museum aan besparingen 
op? 

Antwoord: In 2013 is de Kunstuitleen budgettair neutraal opgenomen in de begroting voor 
wat betreft de directe kosten en opbrengsten. Door de opheffing wordt een 
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negatief resultaat in nabije toekomst voorkomen. 
Vraag 4: Is het beëindigen van de Kunstuitleen een bevoegdheid van het College? 
Antwoord: De Kunstuitleen is geen kerntaak waarvoor subsidie wordt verleend maar een 

ondersteunende taak. De beleidskaders wijzigen hiermee niet waardoor het 
College bevoegd is hierover te besluiten. 

 
 
 
Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van ’s-Hertogenbosch, 
De secretaris,      De burgemeester, 
 
 
mr. drs. I.A.M. Woestenberg      mr. dr. A.G.J.M. Rombouts 


